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Modernizacja lotniska pod znakiem zapytania

SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” Urząd Lotnictwa Cywilnego przygotowuje
analizy, które mają odpowiedzieć na pytanie, czy możliwa będzie rozbudowa pasa
startowego w Masłowie. W tegorocznym budżecie województwa na modernizację lotniska
przeznaczono 5 mln zł. Do tej pory nie ma jednak jasnej odpowiedzi czy można przedłużyć
pas – nie ma też pozwolenia na budowę. Pojawiły sie wątpliwości, czy uda się wydać
przygotowane pieniądze. Marszałek województwa Adam Jarubas ma jednak nadzieję, że plan
zostanie zrealizowany i uda się przeprowadzić inwestycje. Zarząd Województwa nie
przewiduje przesunięcia pieniędzy przeznaczonych na lotnisko. Pojawiły się sugestie, że
należałoby je zapisać na budowę nowej siedziby Wojewódzkiego Specjalistycznego Szpitala
Dziecięcego. W tym roku w budżecie nie zapisano pieniędzy na ten cel. Członek zarządu
województwa odpowiadający za ochronę zdrowia- Marek Gos twierdzi, że nie ma takiej
konieczności. Projekt nowego szpitala będzie gotowy w przyszłym roku i wtedy znajdą się
pieniądze na ten cel. Na początek potrzebne będzie ok. 30- 40 mln zł. Ile będzie kosztowała
cała inwestycja, okaże się po przygotowaniu projektu. Przetarg na jego wykonawcę ma
zostać ogłoszony w najbliższych dniach.


